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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  13/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

   

 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη κάλυψης του κενού που αφήνει αποστολή των 

κατευθυνόμενων βλημάτων ‘PATRIOT’ στη Σ. Αραβία» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

         

 Προσφάτως, ο Αρχηγός ΓΕΕΘΑ, συνοδευόμενος από τον Αρχηγό ΓΕΑ 

μετέβη στο Πολεμικό Μουσείο Αθηνών, προκειμένου να κατευθύνει το 

προσωπικό των Ενόπλων Δυνάμεων που στελεχώνει τη Πυροβολαρχία 

Κατευθυνόμενων Βλημάτων (ΠΚΒ) του αντιαεροπορικού συστήματος 

μεγάλου βεληνεκούς «PATRIOT», η οποία θα συμμετέχει στην αποστολή 

της διεθνούς πρωτοβουλίας «Integrated Air Missile Defense (IAMD) 

Concept» στη Σαουδική Αραβία, κατόπιν αιτήματος της τελευταίας και 

έγκρισης του Κυβερνητικού Συμβουλίου Εθνικής Ασφάλειας 

(ΚΥ.Σ.Ε.Α.). 

 

Ωστόσο, οι προκλήσεις στην ανατολική Μεσόγειο και δη στο Αιγαίο τα 

περασμένη έτη, υποδηλώνουν ότι η Τουρκία προτίθεται να συνεχίσει την 

εχθρική και προκλητική της στάση έναντι της Ελλάδας, κλιμακώνοντας 

ολοένα και περισσότερο την ένταση. 

 

Μπορεί η αποστολή εξοπλισμού ή ακόμα και ειδικών σωμάτων των ΕΔ 

στο εξωτερικό αφ’ ενός να συμπληρώνουν τις διεθνείς υποχρεώσεις της 

χώρας μας  και αφ’ ετέρου να αυξάνουν την υστεροφημία αυτών στο 

εξωτερικό αλλά το κενό που δημιουργούν στην εθνική άμυνα χρήζει 

άμεσης αναπλήρωσης.  
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Γι’ αυτό, εφόσον  οι ελληνικοί «PATRIOT» θα αναπτυχθούν στη 

Σαουδική Αραβία για να προστατεύουν τις εγκαταστάσεις της “Aramco” 

από τις επιθέσεις από αέρος, το αρμόδιο Υπουργείο οφείλει να πράξει προς 

αναπλήρωση του κενού που δημιουργείται στην εθνική άμυνα. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αναπληρώσετε το κενό 

που δημιουργεί στην εθνική άμυνα,  η αποστολή των “PATRIOT” 

στην Σαουδική Αραβία; 

2) Προτίθεσθε να πράξετε οτιδήποτε χρειαστεί προκειμένου η 

Ελληνική Αμυντική Βιομηχανία να ενισχυθεί, έτσι ώστε να παράγει 

αυτόνομα αντίστοιχα κατευθυνόμενα βλήματα; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




